

# HAPPY CHINESE NEW YEAR 新年快樂 2025

讓紅封包變得更有意義，為孩子送上以下祝福

LET "RED POCKET" BECOME MORE MEANINGFUL,  
AND PLEASE HELP TO SEND THE NEW YEAR BLESSINGS TO SILVER LINING CHILDREN.



## 學業進步 HKD\$360

數量  
Quantity

資助 1 名孩子學習用品  
(包括書包、文具、書簿等)  
Can provide school supplies for 1 child  
(Including school bags, stationeries, books and etc.)



## 身體健康 HKD\$2160

數量  
Quantity

資助 6 名孩子進行牙齒檢查  
Can provide dental check ups for 6 children



## 快高長大 HKD\$720

數量  
Quantity

資助 1 名孩子冬季衣物  
(包括 2 套衣服和 2 對鞋子)  
Can provide winter clothing and shoes for 1 child  
(including 2 sets of clothing and 2 pairs of shoes)



## 身心富足 HKD\$3600

數量  
Quantity

助養 1 名孩子一年生活費用  
Can sponsor 1 child's living expenses for 1 year



## 安枕無憂 HKD\$1080

數量  
Quantity

資助 2 名孩子床上用品  
(棉被、枕頭、被套、蚊帳等)  
Can provide bedding for 2 children  
(including blankets, pillows, bedsheets and mosquito nets)



## 康莊大道 HKD\$4800

數量  
Quantity

幫助 1 名大學生學費一年  
Can support 1 student's tuition fee for 1 year

# 堅持與陪伴 - 阿軍的故事 The story of Ah Jun



阿軍在9月時剛渡過了8歲的生日，他正在努力練習用助行器走路，因為他是早產兒，出生後因腦損傷致四肢協調有困難，認知和語言能力也有缺憾。父母要經常帶他到復健醫院進行物理治療和復健訓練，母親選擇在家陪伴，親自訓練。他在兩歲時終於學會爬行，三歲時學會叫「爸爸」，雖然進展緩慢，但在父母親心陪伴下，阿軍得以快樂地成長。

2021年疫情爆發，阿軍的母親偶然在社交網看到河內雲彩康復中心有免費的在線康復課堂，抱著一試的心態，她報名參加了網課，透過網路視頻，阿軍能夠與不同省份的同學一同學習，河內的特教老師們用影片和遊戲為他評估，並且制定了目標明確的方案，希望一步步地幫助阿軍學習知識、提升體能與自理能力。

剛開始學習時，他很難理解老師的苦心，在嘗試練習較難的動作時，更會害怕到哭起來。但母親堅持配合老師的指導，耐心鼓勵，慢慢地他學會了推椅子和走平行桿、單槓，甚至可以沿著牆壁走路了。現在更可以自己上廁所、刷牙、洗臉和梳頭，甚至穿衣服了！在父母不斷鼓勵下，現正努力練習用筷子吃飯呢！雖然書寫和語言表達方面，仍未能完全掌握，但家人一直鼓勵他不要放棄，阿軍現正努力學習字母和數字，已經可以記住幾十個字母了，希望幾年以後，即使還不能說話寫字，他也能用電腦把自己的感受打出來，與大家分享。

Ah Jun, who just celebrated his 8th birthday in September, is trying to practice walking with a walker because he was born prematurely with brain damage. He has had difficulties with coordinating his limbs in addition to having deficits in his cognitive and language skills. His parents had to take him to the rehabilitation hospital frequently for physiotherapy and rehabilitation training since he was born, but his mother later chose to stay at home and train him herself. He finally learned to crawl at the age of two and to call his father 'Dad' at the age of three. Although the progress was slow, with the patience of his parents, Jun was able to grow up happily.

In 2021, during the pandemic, Jun's mother happened to see on social media that Hanoi Silver Lining Rehabilitation Centre had free online rehabilitation classes, she decided to give it a try and enrolled Jun in the online classes. Through the online videos, Jun has been able to learn together with his classmates from different provinces. The special education teachers in Hanoi first assessed him using films and games, then designed a goal-oriented program for Jun with the hope that he can improve his physical abilities and self-care step by step.

When he first started learning, it was difficult for him to understand the teacher's instructions. Then when he tried to practice the more difficult movements, he got so scared he would cry. However, his mother has persistently followed the teacher's instructions with courage and continued to encourage him patiently. Slowly, he has learned to push a chair, to walk on parallel bars and single levers, and could even walk along the wall. Now he can go to the toilet, brush his teeth, wash his face, comb his hair and even get dressed by himself! With the encouragement of his parents, he is now practicing with using chopsticks! Although he has not yet fully mastered writing and speech, his family has been encouraging him not to give up. Jun is now working hard to learn letters and numbers, and can already remember dozens of letters. We sincerely hope that he will be able to use the computer to share his feeling with others during the next couple of years.

香港註冊慈善團體 Hong Kong Registered Charity IR-File No 91/10148

## 捐款人資料 Donor Information

姓名 Name : \_\_\_\_\_ 先生 Mr. / 女士 Ms.

收據姓名 Receipt name to : \_\_\_\_\_

使用捐款人姓名 Same as Donor Name

聯絡電話 Tel : \_\_\_\_\_

電郵 E-mail : \_\_\_\_\_

通訊地址 Mailing Address : (請用正楷填寫 Please use block letter) \_\_\_\_\_

香港居民捐款港幣\$100或以上可以申請扣稅，於每年財政年度結束後，根據閣下全年捐款發出正式收據以作扣稅之用。

For Hong Kong residents, donations of HK\$100 or above are tax deductible. A donation receipt will be sent after the end of each financial year.

所收集的個人資料，雲彩行動將絕對保密，只用於通訊和寄發收據。

(請選擇語言,  英文 /  中文)

Your personal data will be kept strictly confidential and be used only for communications and receipting purpose. (Please to indicate language:  English /  Chinese)

本人  同意 /  不同意 收取雲彩行動的通訊。

I agree /  I disagree to receive news from Silver Lining Foundation.

本人透過  電郵 /  郵寄 接收雲彩行動的通訊。

I prefer  E-mail /  Mail to receive news from Silver Lining Foundation.

## 網上即時捐款 Online Donation



雲彩行動網站



轉數快



PayMe

請於付款訊息提供閣下的姓名、電話、電郵及捐款人編號 (如有)。

Please provide your name, phone number, E-mail and donor number (if any) in the payment message.

請在空格內  Please whichever appropriate.

## 捐款方法 Donation Methods

劃線支票 抬頭請註明「雲彩行動有限公司」並連同表格寄回本會。  
Crossed cheque Payable to "Silver Lining Foundation Limited" and send it with this completed form.

直接轉賬 請將存款存入「雲彩行動有限公司」，並將入數資料連同捐款表格寄 / 電郵回本機構。  
Direct transfer Bank-in to "Silver Lining Foundation Limited" and Mail or E-mail the bank-in slip with this completed form.

上海商業銀行有限公司賬戶: 34682-04849-4  
Shanghai Commercial Bank Limited A/C: 34682-04849-4

上海商業銀行 (SCB) FPS ID: 5476338

自動轉賬 請於 [www.thisilverliningfoundation.org](https://www.thisilverliningfoundation.org) 下載及填妥「直接付款授權書」並隨捐款表格寄回或待我們稍後寄上。  
Auto Pay Please download the Auto Pay Authorization Form at [www.thisilverliningfoundation.org](https://www.thisilverliningfoundation.org), complete the form and mail it with this donation form, or we can also send the form to you by mail.

信用卡捐款 請於 [www.thisilverliningfoundation.org](https://www.thisilverliningfoundation.org) 下載及填妥「直接付款授權書」並隨捐款表格寄回或待我們稍後寄上。  
Credit Card Donation Please download the Auto Pay Authorization Form at [www.thisilverliningfoundation.org](https://www.thisilverliningfoundation.org), complete the form and mail it with this donation form, or we can also send the form to you by mail.

(AE: 4 digit CSC#)

信用卡號碼 Credit Card No. \_\_\_\_\_

持卡人姓名 Cardholder's Name \_\_\_\_\_ 有效期至 Card Expiry Date \_\_\_\_\_

\_\_\_\_年\_\_\_\_月\_\_\_\_日 MM月\_\_\_\_YY年

信用卡持有人簽署 \_\_\_\_\_ X  
Cardholder Signature

本人同意此授權書於本人之信用卡有效期後及續簽新卡時繼續生效，並毋需另行填寫授權書。  
I agree the validity of this agreement will continue before or after the expiry date of my credit card account and with the issuance of a new card.

地址: 九龍新蒲崗雙喜街17號富德工業大廈17B室  
Address: Unit 17B, Success Industrial Building, 17 Sheung Hei Street, San Po Kong, Kowloon  
電話 Tel: 3488 4395 WhatsApp: 9409 2574  
網址 Website: [www.slining.org](http://www.slining.org) 電郵 E-mail: [info@slining.org](mailto:info@slining.org)